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Voor de 5e woensdag Altijd opgave bij Gasterije De Heereboer tussen
12.00 en 17.00 uur.



Pres(s) praat oktober 2005.

Beste Lions,
Het is zaterdagavond en hebben genoten van
een prachtige zonsondergang, welke net achter
de stad Malaga achter de bergen wegzakte.
Ja, we genieten van de heerlijke najaarszon in
Spanje, vanuit ons stekje vast aan de Costa del
Sol. We voelen ons schat hemeltje rijk, gezond
en wel. Dat realiseren Marjan en ik ons heel
goed.
We zouden nu met de beide ouders van Marjan
hier zitten, maar doordat de gezondheid van
vader niet safe was heeft hij moeten afhaken en is moeder deze 10 dagen
alleen onze gast.
Gezondheid, Proost! Hoe vaak spreken we dit niet uit, bewust en
onbewust.
Wanneer je zelf er direct mee te maken krijgt, dan pas realiseer je hoe
belangrijk deze woorden zijn. Heb donderdag j.l. Aart van Silfout nog even
gefeliciteerd met z’n verjaardag en hij wist mij te vertellen dat een van onze
oud-presidenten t.w. Paul Bosman een serieuze waarschuwing heeft
gehad. Zijn gezondheid is onder controle, maar toch, je schrikt wel even.
We zullen proberen en ik weet zeker menigeen binnen onze club zullen
Apeldoorn even bellen.
Heb vanmiddag ook nog telefonisch contact gehad met Jaap Gosses. Hij is
direct telefonisch bereikbaar in het Slingeland Ziekenhuis (0314-358776).
Hij heeft er ’n goed gevoel bij over het feit dat hij afgelopen week in
Nijmegen is geholpen. Een niet geringe ingreep op een turbulente afdeling
van het Radbout in Nijmegen. Jaap is natuurlijk erg vermoeid, maar voelt
zich goed en is blij weer in Doetinchem te zijn, waar hij hoopt goed te
herstellen en weer aan te sterken. Jaap en natuurlijk Paul een voorspoedig
herstel in goede gezondheid toegewenst.
Aankomende Tap-hap zal ik niet aanwezig kunnen zijn, aangezien wij die
avond pas laat landen in Dusseldorf. Helaas mis ik enkele
verjaardagsborrels.
In ieder geval zie ik u allen op woensdagavond op 2 nov. a.s. waar de heer
Jaap Hofmeijer, docent restauratietechniek, ons iets gaat vertellen over
met name het prachtige beroep van timmerman en dan nog uit de periode
van leerling, gezel, meester, als ook over de verschillende beroepsgilden
uit die vroegere ambachtelijke tijd in de bouw.
Tot ziens, Adios, Proost en gezondheid wens ik u allen vanuit een zonnig
Spanje!

Bert Lamers.



“Silvolde, waar het weer vandaan komt.”

De bijeenkomst van 5 oktober jl. bracht ons naar het weerstation
Lichtenberg in Silvolde. President Bert memoreerde dat zijn vader op diens
boerderij ook altijd met het weer bezig was, een goede reden voor hem om
in zijn presidentsjaar aandacht aan het weer te besteden.
Wij zijn die avond te gast bij Geert en Eveline Vossers. Geert is tot 4 jaar
geleden boer geweest en heeft in die tijd een ware passie voor het weer
gekregen en vertelt daar graag over: “… en ik zal proberen dat zo Hollands
mogelijk te doen”.

Met name neerslag heeft
zijn belangstelling. Al vele
jaren is hij bezig met het
verzamelen van gegevens.
Zeker 2 uur per dag is hij
daar mee bezig.
Aanvankelijk deed hij dat
samen met een 10-tal
andere amateur
weerliefhebbers, maar
mede dank zij de komst
van internet is dat aantal
inmiddels gegroeid tot een

60-tal verspreid over een groot deel van Gelderland.
In 2000 heeft deze hobby ook geleid tot de site www.weerstation-
lichtenberg.nl . Geert beschouwt zichzelf als een lokale weerboer; hoewel
hij zijn kennis graag ten dienste van anderen stelt, levert hem dat weinig
op. En dat is jammer want het exploiteren van een weerstation kost toch
aardig wat euro’s. Op het terrein van zijn boerderij staat een zgn.
plattelandsweerstation. “de temperaturen zijn op het platteland anders dan
wanneer je in de stad tussen de coniferen zit.” Dat weerstation heeft 2
regenmeters, een weerhut en ook een draadloos automatisch weerstation.
Dat laatste slaat iedere 5 minuten gegevens op zodat o.a. is na te gaan
wanneer met name ’s nachts bewolking is gekomen. Je kunt tenslotte niet
24 uur per dag naar de hemel staren.
Hoewel, Geert laat de wekker dagelijks al vroeg aflopen. Om 06.00 uur kijkt
hij eerst de gegevens na en geeft die door aan andere stations. Een half



uur later houdt hij een weerpraatje voor Achterhoek TV en daarna voor een
aantal lokale zenders.
Op zaterdag gebeurt dat allemaal een uurtje vroeger. Dat weerpraatje staat
dan in het teken van de duivensport. Het is natuurlijk belangrijk om te
weten of het verantwoord is om die dag de duiven te lossen: bij slecht weer
moet dan een dagje
worden gewacht.
Geert demonstreert
zo’n weerpraatje
aan de hand van het
weer op 17 juli
2005, toen enorme
regen- en
hagelbuien voor
veel schade
zorgden.
Geert laat een
gedegen overzicht
zien van de
resultaten van de regenval in Gelderland. Een indrukwekkende
hoeveelheid gegevens zijn daarvoor verzameld. Zo komen wij te weten dat
2004 qua regenval een normaal jaar was, maar dat de verschillen per
plaats nogal groot zijn. Viel er gemiddeld 920 mm regen, in Duiven was dat
slechts 739 mm, in Aalten daarentegen viel niet minder dan 1203 mm.
Natuurlijk wordt ook nog even gesproken over de grote broers bij het KNMI.
Daar wordt wel degelijk gebruik gemaakt van het meetwerk van
weeramateurs. De ons zo vertrouwde KNMI is een niet commercieel bedrijf

dat evenwel diensten
inhuurt van
bijvoorbeeld Holland
Weather Service (waar
Erwin Kroll, in dienst
van het KNMI volgens
Geert bijbeunt) en
Meteo Consult,
waarvan wij allemaal
wel Gerrit Hiemstra
kennen die door MC
verhuurd wordt aan
het KNMI.



Tenslotte laat Geert ons nog een boeiende film zien over zijn activiteiten
als weerman: “In de weer met het weer”. Om als toegift ons zijn weerkamer
te laten zien, een ruimte
die voorzien is van tal
van pc’s waarvan de
meeste direct verbonden
zijn met andere weer-
relevante stations.
Al met al een boeiende
kennismaking met de
achtergronden van wat
waarschijnlijk het meest
besproken onderwerp
van elke dag is: weer.

HB.

Bijeenkomst 5 oktober 2005

Door het bijna avondvullende programma over het weer, kon eerst tegen
22.00 uur begonnen worden door de slechts 24 aanwezige leden
(attendance 54%) aan het huishoudelijk gedeelte. (Misschien moeten wij
nagaan of wij bij interne sprekers het hh-gedeelte voortaan eerst
afhandelen. Logischerwijs was nu de aandacht beperkt aanwezig en de
belangstelling gering. HB.)

- President Bert kon een verraste Koos Witkop het chevron
opspelden voor zijn 30-jarig lidmaatschap.

- De ingekomen stukken worden door de secretaris toegelicht en
gaan rond. Apart wordt stilgestaan bij Het Proces Meerjarenbeleid
Lionsclubs MD 110, Nova en de daarbij gevoegde
opdrachtbeschrijvingen projecten Nova 2005/2006. Uit de
vergadering komt geen blijk van enthousiasme of aandrang tot
medewerking aan dit project. (Zie ook verslag zonevergadering
elders in dit bulletin.)

- Er is een uitnodiging gekomen van LC Isala om op 16 maart 2005
samen te komen met de Doetinchemse Lionsclubs en LC Wisch
Hamalandse Marken in het hart van Doetinchem.

- In het bestuur is een discussie gevoerd over het maximale aantal
leden dat onze club kan hebben. De nieuwe ledencommissie is
daarbij om advies gevraagd. Aan de vergadering wordt om een
uitspraak gevraagd. Na ampele discussie wordt besloten dat de
clubgrootte op maximaal 40 actieve leden wordt gesteld.
Daarnaast zijn er een aantal privileged members, waaraan geen
maximum is verbonden. Omdat wij op dit moment 40 actieve leden



hebben komt er dus alleen ruimte voor nieuwe aanwas in geval
van opzegging van het lidmaatschap, verhuizing naar een andere
club, overlijden of het verkrijgen van het priviliged membership. (
In tegenstelling tot de opvatting van Toon van Oudheusden kan dit
laatste door ieder lid dat daarvoor in aanmerking komt zelf worden
aangevraagd en ja, kan het bestuur dat ook aanbieden.) De
vergadering spreekt tevens uit dat deze beslissing voor een wat
langere periode dient te gelden en niet steeds weer worden
herhaald. Zonder dat hierover een concreet besluit is genomen
wordt aan zeker 5 jaar gedacht.

- In de rondvraag memoreert Arnold vdGoot het belang van de
attendance en meent Han Meibergen terecht dat bij afzegging
voor een bijeenkomst er niet perse een reden hoeft te worden
opgegeven.

Om 22.40 uur sluit de president de vergadering niet nadat ook aan Toon
Gasseling dank is betoond vanwege zijn zorg voor de droge kelen.

De secretaris

LC Montferland/Emmerich

De zwangerschap van ons vierde Lionskind verloopt voorspoedig. Na de
moeizame conceptie van de keygroep is nu alle aandacht gericht op de
definitieve bevalling tijdens de chartering.



Wie de bijeenkomsten bezoekt van de toekomstige boreling merkt dat de
nieuwe club al een beetje handen en voeten begint te krijgen. Er is geen
sprake meer van afzonderlijke ledematen want de keygroepmembers
manifesteren zich steeds meer als een geheel. De sfeer tijdens de
bijeenkomsten is buitengewoon plezierig hetgeen voor de groei en cohesie
van de nieuwe club zeer bevorderlijk is. De ons vertrouwde regelmaat van
twee bijeenkomsten per maand is overgenomen, huishoudelijke punten
worden besproken (zo zijn de samenkomsten rookvrij verklaard) en er is
een begin gemaakt met het opstellen van een programma. Ook aan het
ontwerpen van een eigen clubvaan wordt gedacht.
In de huidige zwangerschapsfase worden regelmatig
kennismakingsbezoeken gebracht aan mogelijke kandidaat-leden, waarbij
nauwkeurig wordt gelet op het tot zijn recht laten komen van het double-
mixed karakter van de club: in gelijke mate wordt gestreefd naar een
verdeling niet alleen tussen m/v, maar ook tussen N/D.
Ingewikkelder dan bij ons is de plaats van samenkomen. De eerste dinsdag
van de maand gebeurt dat in Het Montferland in Zeddam, de derde dinsdag
is domicilie gevonden in de Sociëteit in Emmerich. Om te voorkomen dat er
alleen in Nederland of Duitsland wordt gegeten is het taphap schema
wisselend: twee bijeenkomsten achter elkaar wordt er gegeten, en dan
weer twee keer achter elkaar vergaderd. Het zijn zo van de kleine
zwangerschapscomplicaties waar wij geen weet van hebben.
Zoals bekend is Gerrit van Lent de keyman en is inmiddels Frank
Wendtland benoemd tot, maar meer aangewezen als Sekretär. Hetgeen
weer tot gevolg heeft dat er geen notulen verschijnen maar een Protokoll.
Een voertaal is er niet echt. De Duitse keymembers verstaan het
Nederlands en de Nederlandse leden spreken Duits en waar eventueel
onduidelijkheden ontstaan helpt men elkaar. Kortom, ook de spreektaal is
gemengd.
De bedoeling is dat de club voorspoedig in aantal groeit tot ruim 20 leden
zodat de uitreiking van de officiële geboorteakte nog voor het eind van het
verenigingsjaar kan plaatsvinden. Gelet het enthousiasme van de groep en
de inzet waarmee gewerkt wordt moet dat zeker tot de mogelijkheden
behoren. Nu wij voor de vierde keer Lionskind ouders worden is dat een
prettige geruststelling.
HB.

Zonevergadering

Op 10 oktober vond in de Heerboer de traditionele zonevergadering plaats
na drie jaar niet meer onder leiding van Jan Kruit, maar onder



voorzitterschap van Fekko Huisman van LC De Liemers. Hetgeen voor mij
als voordeel had niet meer belast te zijn met het notuleren.
Belangrijkste onderwerpen tijdens zo’n bijeenkomst zijn de mededelingen
van het kabinet, het bespreken van het beleidsplan 2005-2006 en het
onderdeel clubs aan het woord.
Wat het eerste betreft:

- het ledenboek is nog niet gearriveerd, waarschijnlijk zal ik op de
bijenkomst begin november die kunnen uitreiken.

- Het is onduidelijk of en hoe de Lionsgelden bestemd voor de
tsunamislachtoffers zijn besteed. Reden voor mij om te
memoreren dat het kabinet destijds geen gebruik heeft gemaakt
van de expertise van de LWI, die binnen een maand een lid in
Atjeh had om met plaatselijke Lions niet alleen de schade te
overzien, maar ook een hulpprioriteitenlijst op te stellen.

- Uit de in de afgelopen jaren gevoerde gesprekken tijdens
conventies over hoe de Lionsclubs er in het jaar 2010 uit zouden
moeten zien is onlangs het zgn. Nova-project voortgekomen. In
de vorige bijeenkomst is daar ook in onze club iets over gezegd
en in het bulletin heb ik daar wel eens wat cynisch over
geschreven omdat een en ander in mijn ogen wel heel erg ver van
de Lionsclubwerkelijkheid afstaat. Tot mijn verbazing (en
logischerwijs ook tot mijn genoegen) deelde de gouverneur mee
dat aan deze discussie in 110 BZ geen behoefte bestaat. Maar ja,
het idee werd tijdens de laatste NC enthousiast ontvangen “en
dus besteden wij er wel wat aandacht aan, maar in beperkte
mate.” Veel geld zal er in ieder geval niet voor beschikbaar
worden gesteld.

- Op 14 november as. zal er een bijeenkomst zijn in Deventer voor
nieuwe Lionsleden waarop informatie over de Lionsorganisatie zal
worden verstrekt.

- De gouverneur vraagt aandacht voor de nieuwsbrief (die bij ons
altijd in de blauwe map zit en waarvan de belangrijkste punten
worden genoemd) en de Lion ( De kritische aantekeningen van
een districtssecretaris op blz 26/27 van het laatste nummer sluiten
wonderwel aan bij wat hieronder over het beleidsplan 2005/6
wordt opgemerkt.).

- De gouverneur geeft enig inzicht in de geldstromen binnen de
Lionswereld. Van het (vele) geld dat naar Oakbrook gaat komt
ook weer wat terug. Zo krijgen wij een bedrag van $ 6 per Lion ter
financiering van ons eigen Nederlandstalige lijfblad. Ook worden
er gelden teruggestuurd voor representatiedoelen. De twee
glazen wijn die ik die avond dronk worden daar uit betaald.



In het beleidsplan van dit kabinet wordt uitgesproken dat de kern van het
lidmaatschap ligt bij het deel zijn van een club. De leden zijn veelal geheel
op de eigen club georiënteerd en hebben daarom ook vooral daarom voor
het lidmaatschap gekozen. Het kabinet onderschrift dit uitgangspunt (de
lionsclubfilosofie “gezelligheid en vriendschap voor het leven”) en vraagt
ook aandacht voor meer belangstelling voor de landelijke en internationale
organisatie. In de discussie werd weer duidelijk dat er een grote
discrepantie bestaat tussen de bestuurlijke bovenlaag en de gewone
clubleden. Ik stelde voor dat het kabinet geen moeite zou moeten doen om
te gewone leden omhoog te tillen, maar dat het wellicht verstandiger zou
zijn om na te gaan wat het kabinet zou kunnen doen om meer af te dalen
naar de clubs en zo de afstand te verkleinen. Enigszins verwijtend wordt
vermeld dat vorig jaar op voor de nieuwe leden bijeenkomst 100 nieuwe
leden zijn aangeschreven waarop er maar 2 gereageerd hebben. Voor dit
jaar wordt (zie boven) gewoon weer een nieuwe bijeenkomst gehouden.
Lijkt mij vragen om een nieuwe teleurstellende ervaring.
Tijdens het rondje langs de clubs kwamen niet veel interessante
opmerkingen naar voren. Eén club organiseert een dichtwedstrijd onder
scholieren in het Nederlands/Duitse grensgebied. Belangstelling genoeg,
maar de samenwerking met scholen verloopt moeizaam (voor de resultaten
zie www.feelingsfestivan.nl. ) Benieuwd hoe dat uiteindelijk met ons eigen
project afloopt.

Al met al is een bezoek aan de zonevergadering best de moeite waard. Je
hoort het nodige, ook van andere clubs en legt wat contacten. Zo vroegen
de twee andere Doetinchemse Lionsclubs mij of het mogelijk was om ook
in de wijnactie te participeren (doorverwezen naar Henk Drost) en kon ik
afspraken maken met de CLU over de te nemen Lolasstappen voor de LC
Montferland/Emmerich i.o.

HB.

Van de redactie

Theo’s column komt deze keer rechtstreeks vanuit een internet café in Thebe,

Griekenland. Mooi toch die moderne techniek? Of, ontneemt het ons ieder excuus

om eens iets te vergeten? Theo had zijn column, op zijn laptop in Nederland,

vergeten te versturen naar de redactie. Voor Theo geen nood, hup het internet café

in en een nieuwe geproduceerd. Een staaltje van de ware Lions mentaliteit!



Mailtje uit de oudheid.

Temidden van de heilige bouwvallen van Griekenland zit ik in een
internetcafe midden in de nacht een mailtje te typen. Een grotere
tegenstelling is niet denkbaar. Ik had me goed voorbereid op deze reis
langs alle historische plaatsen waarover ik in de afgelopen ander half jaar
zoveel heb gelezen.
Mijn reisleider heeft de route goed uitgekozen. Langs allerlei
amfitheaters, tempels en plaatsen die vervuld zijn van mythen en legenden
reizen we een week lang over de bakermat van vele beschavingen.

En wat blijkt? Griekenland is erg leuk. Terrasjes en cafés zijn minstens zo
gezellig als in Nederland. En op elke straathoek staan stalletjes met chips
en coca cola. En (gelukkig) ook in elke stad een internet café. Goed, het
eerste deel van de reis, door bergachtige dorpjes was een
Sysyphuskwelling. De kaarten in Griekenland kloppen niet en
richtingborden ontbreken. Wanneer er per ongeluk bij een kruising of
splitsing wel een bord staat is het onleesbaar of er staan plaatsnamen op
die niet op de kaart staan. Man, wat missen we de ANWB. Wanneer je de
weg vraagt aan een plaatselijke Griek krijg je uitgebreid antwoord en wordt
je meteen geconfronteerd met de verhaalcultuur die in dit land al duizenden
jaren heerst. Voordeel is dat we erg veel weten over het verleden van dit
land. Nadeel is dat de weg vragen erg veel tijd vergt en de uitleg van de
routes vaak doorspekt is met veel dichterlijke vrijheden die er toe dienen
het verhaal en de reis een stuk spannender te maken. En dat lukt.
Aangeduide wegen lopen in de bergen dood en achteruit rijden langs
bergpaden is een erg enerverende activiteit.
Maar kom je dan aan op een plaats waar oude rotsen onderling strijden om
betekenis dan val je stil bij het horen van de verhalen die bij dergelijke



plekken klinken. 2500 jaar geleden formuleerden hier de wijzen al dingen
waar we nu best eens wat meer aan zouden mogen denken. En gek.. je
ziet ze lopen tussen de ruines... die denkers in hun witte gewaden. En je
voelt je steeds kleiner worden in de amfitheaters waar geen
geluidsinstallatie nodig is om je verstaanbaar te maken. En je raakt
verward over de samenhang tussen die oude volkeren en religies en hoe
Europa en voor-Azië met elkaar te maken hadden en hoe Zeus op Christus
lijkt en wat Maria met Aphrodite gemeen heeft.
En dan is er gelukkig weer de duidelijkheid van het heden. Een halve liter
Grolsch in een café in Thebe brengt je weer thuis. Het internet laat je weer
even praten met je familie en vrienden. En geeft je de mogelijkheid om snel
even een artikel naar Tom Jacobs te sturen.
Maar tegelijk wordt je geconfronteerd met de gedachte dat meer dan 42
kilometer hardlopen om tegen je koning te zeggen dat "we gezegevierd
hebben" indrukwekkender is. Zeker als je ter plekke overlijdt. Kom daar
tegenwoordig maar eens om.

Theo Soontiëns

Verjaardagen

In de voorbije periode is de volgende
Lion jarig geweest:

Aart van Silfhout, 13 oktober

Bij deze (nogmaals) van harte
gefeliciteerd!

De komende periode zullen de
volgende Lions hun verjaardag vieren:

Toon van Oudheusden, 20
oktober

Siert Wieringa, 21 oktober
Mario Toepoel, 23 oktober
Hans Bruyn, 27 oktober

Bart Jaap Pull ter Gunne, 31
oktober



De 10 minuten van Harm

21 september is het de beurt aan Harm. Zijn
10 minuten beginnen in 1923 in een
boerenfamilie in Wilp. Het was daar waar hij
het eerste levenslicht zag. Er volgt een
indrukwekkende reeks van functies,
activiteiten en ervaringen. In eerste instantie
strooide de tweede wereldoorlog echter roet
in het eten. Zijn stage in het kader van de
studie in de zuivel werd gedwongen
onderbroken. Maar deze studie zorgde, in
eerste instantie, wel voor vrijstelling van
arbeid in Duitsland. Het laatste oorlogsjaar
moest Harm echter toch nog onderduiken. In ’45 hervatte hij zijn carrière,
om in ’46 bedrijfsleider in een zuivelfabriek in Wageningen te worden. In
1951 trouwt Harm. Later volgen er drie kinderen. In datzelfde jaar wordt hij
directeur van de zuivelfabriek Andie (Angerlo-Dieren) in Angerlo. De
ontwikkelingen in de zuivelindustrie gaan snel en worden gekenmerkt door
fusies, schaalvergroting en marktgerichte ontwikkelingen. Werd vroeger de
melk nog bij de boer opgehaald in melkbussen, tegenwoordig is er sprake
van koeling op de boerderij en gekoeld transport. De dagmelk is
tegenwoordig dan ook langer houdbaar dan een week. Twee grote partijen
domineren tegenwoordig de markt. Friesland Coberco in het noord-oosten
en Campina in het Zuid-Westen van Nederland. Harm maakt al deze

veranderingen mee vanuit diverse
functies in de top van de
zuivelindustrie.
In 1984 verliest Harm zijn vrouw. In
datzelfde jaar gaat hij ook met
pensioen. Later hertrouwt hij met
Mieke.
Zijn tijd besteed hij aan zijn 3
kinderen en kleinkinderen en diverse
bestuurlijke functies.
Zijn praatje houdt Harm, zonder
notities, in exact 10 minuten en
vertellend op een vitale en rappe
wijze. Ook aan tafel bleek al dat hij,
als hij eenmaal op dreef is, een
boeiende en snelle prater is. Het lijkt

wel of hij iedereen in de regio kent. Geen wonder dat hij het grootste deel
van zijn leven bestuurder is geweest.
Tom Jacobs



Brewinc Regatta

In de weken na de zomervakantie zijn er op het Brewinc college de nodige
stappen gezet om het plan van de Regatta uit te gaan voeren.
Omdat ervoor gekozen is dat de Regatta gekoppeld wordt aan de opening
van het nieuwe gebouw, zal de eerste aflevering ervan plaatsvinden aan
het begin van het schooljaar 2006-2007. Dat betekent dus september
2006. Dat geeft ons dus een jaar de tijd om het project goed van de grond
te krijgen.
Toch moeten we niet onderschatten dat we te maken hebben met slechts
een jaar. De organisatie van het project vergt veel tijd en inzicht en
docenten zijn een druk volkje. Lionsleden ook, dus we kunnen maar het
best meteen goed aan de slag.
In de week voor de herfstvakantie is op het Brewinc een eerste
bijeenkomst geweest met de meest enthousiaste docenten. Dat was een
goede bijeenkomst en het was fijn te merken dat de docenten (en de
schoolleiding) echt blij zijn met het project en er met plezier aan willen
werken. Natuurlijk zijn er binnen de school ook wel mensen die het donker
inzien, maar ter plekke werd besloten aan die krachten in de school maar
even geen aandacht te geven en aan de slag te gaan.
De aanwezige docenten werd nogmaals het plan en de doelstellingen
ervan uitgelegd. Daarna kozen de docenten een van de zeven taakgroepen
om zitting in te nemen. Tevens werd een datum gekozen om tezamen met
de lionsleden die in de verschillende taakgroepen zitting zullen nemen bij
elkaar te komen. Dat zal een goede gezamenlijke start vormen. Natuurlijk
was het kiezen van een moment best een gok omdat dat niet in overleg
met de Lions kon gebeuren. Toch hebben we gemeend die daad maar te
moeten stellen om op die manier in ieder geval een start te kunnen maken.
Op maandag 7 november van 20.00 tot 21.30 uur zullen we de
kennismaking- en opstartavond beleven van het gezamenlijke Lions-
Brewinc project "de Brewinc Regatta".
Deze vindt plaats op de locatie Spinbaan tegenover het politiebureau.
Ingang en parkeerplaats zijn aan de achterkant van het gebouw.
We hopen dat veel Lions in de gelegenheid zijn om aanwezig te zijn op
deze kennismakingsavond. Het belooft een werkzame maar gezellige
avond te worden waarbij de school zorg zal dragen voor een hapje en een
drankje.

Theo Soontiëns



Agenda 2005/2006
24 augustus 2005 17.00 uur Barbeque bij Wil & Henk Kets

7 september 2005 20.00 uur Rien van den Heuvel: "Het Gelders Eiland.".

21 september 2005 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Harm Kloosterboer

5 oktober 2005 20.00 uur Weerman

19 oktober 2005 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Jan van Iersel

2 november 2005 20.00 uur Leerling-gezel-meester: Joop Hofmeyer, docent restauratietechniek

16 november 2005 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Gerard Hehenkamp

30 november 2005 18.00 uur Tap Hap met dames: voorbereiding op de Kerst in het Borghuis

7 december 2005 20.00 uur de bouwer/ontwikkelaar Johan Klaassen

21 december 2005 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Herman van den Broek

7 januari 2006 14.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst met dames.

18 januari 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Jan Kruit

1 februari 2006 20.00 uur Een brug tussen West- en Oost Europa. Marie-Therese ter Haar

15 februari 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Harry Mathijsen

1 maart 2006 20.00 uur Introductie door nieuw lid.

15 maart 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Tom Jacobs

29 maart 2006 16.00 uur Voorbereiding keuken. 18.00 uur: Wokken met Papillons

5 april 2006 20.00 uur Architect/bouwer

19 april 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Han Meibergen

3 mei 2006 20.00 uur Introductie nieuw lid Henk Dijk (Larenstein)

17 mei 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Gerard Roelofsen

31 mei 2006 18.00 uur Bedrijfsbezoek Rotra?gazelle; aansluitend eten Borghuis

7 juni 2006 20.00 uur nog in te vullen

21 juni 2006 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Jan Thijssen

5 juli 2006 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons ladies


